

Mp3 Emerald Doyle - Duality/dualit©



[DOWNLOAD HERE](#)

Duality/Dualit is a contemporary pop album of 4 original songs translated in both English and French for a total of 8 songs. All songs written and performed by Emerald Doyle. 8 MP3 Songs POP: Piano, POP: Pop Underground Show all album songs: Duality/Dualit Songs Details: Emerald Doyle "Those things cannot be real. Emerald Doyle's luminous emerald-green eyes have the effect of spotlights. She can be described as a mixture of Tori Amos and Alanis Morissette, with a little Kate Bush thrown in for good measure." - The Annex Gleaner Emerald Doyle Biography (French biographie will follow): Your first moment with Emerald reveals her sparkling green eyes and in them, her joie de vie. A minute later, listening to this multi-talented Franco-Ontarian lady you are rapt. As a writer, Emerald writes from her own life experiences in which the result is a form of contemporary pop music with a unique style all her own. Her influences include: Ben Folds, Kate Bush, and Tori Amos to name a few. Emerald Doyle's shows create the atmosphere of a good heart felt house party with a touch of French cabaret for good measure. She attempts to combine her music with entertaining stories about her life and interpretations of them. Emerald has launched her new demo Duality/Dualit featuring 4 original songs in English and then translated into French for a total of 8 songs. Her demo has opened avenues for interviews on television such as Panorama (TFO), radio CHOC FM with Gabriel Osson and featured in the newspaper Metropolitain and IExpress with more to come! Emerald is entering her 4th year as one of the featured artist at the Relay for Life for the Canadian Cancer Society in Barrie Ontario. Shes also been a featured artist for International Womens Day 2007, organized by Oasis Centre des Femmes to share her song Integrity with the community. Throughout the year she has been playing French soires such as Nuit Blanche, Festivité Boral , Rencontre en Chanson and Franco-Fête as well as numerous English open jams and private functions throughout the greater city of Toronto. Emerald graduated with her BFA in classical

piano from York University. She is now at a place in her career where her experience, talent and training are beginning to gel and she is now well on her way. Biographie (French): Le premier instant avec Emerald Doyle vous dévoilera ses yeux verts scintillants et son énergie vibrante. Celui d'après, vous serez épatés par ses talents multiples. Auteure, elle écrit ses morceaux sur les notes de son vcu, ce qui donne à sa musique un caractère unique et personnel. Emerald a surtout été influencée par des artistes tels que Ben Folds, Kate Bush, ou encore Tori Amos. Le spectateur se laisse entraîner dans une atmosphère de fête et de convivialité qu'Emerald sait créer chacune de ses représentations. Il se laisse amuser par les anecdotes qui ponctuent entre ses chansons. Son nouveau demo, Dualité/Duality inclut 4 chansons anglaises suivies de leur traduction française. Emerald a été invitée à l'émission Panorama sur TFO. Elle est passée 2 reprises sur les ondes de CHOC FM lors d'interviews avec Gabriel Osse. Aussi, plusieurs articles lui ont été consacrés dans l'Express et le Métropolitain. Elle joue lors de différents événements à Toronto et ses environs en anglais et français; ainsi elle est une des artistes présente pour la quatrième année consécutive au Relais pour la vie de la Société canadienne du cancer. On la retrouve aussi comme invitée spéciale pour la journée internationale de la femme 2007, organisée par le Centre Oasis des femmes de Toronto, pour partager sa chanson Intégrité avec la communauté. Elle est parmi de nombreuses soirées françaises telles que la Nuit Blanche de Toronto, les Festivités Boreal, Rencontre en Chanson et Franco-Fête ainsi que nombreuses soirées privées et publiques. Titulaire d'un Bac en Arts avec une spécialité en musique (piano) de l'Université York, son indéniable talent, son sérieux et son souci de la perfection lui laisse entrevoir une carrière artistique unique et prometteuse. Le parcours de cette artiste franco-ontarienne pleine de charme est à suivre de près.

[DOWNLOAD HERE](#)

Similar manuals:

[MIDI Keys - Pop Piano](#)

[MP3 Smile Ease - POP: Pop Underground](#)

[MP3 Project Nairb - POP: Pop Underground](#)

[MP3 Mark Tavenner - Ragtime, Classical, And Pop Piano Music](#)

[MP3 In Color - In Color \(the Lamp Album\)](#)